
  
 
                                      
                                      PROCES-VERBAL, 
 
 
 Încheiat azi 11.04.2011 orele 0900 cu ocazia şedinţei extraordinare pe luna 
aprilie ,conform convocatorului înregistrat la nr.1420  din  08.04.2011. 
 La şedinţă sunt prezenţi 10 consilieri din totalul de 11 câţi numără consiliul 
local  ,dl.Tudosiea fiind absent motivat . 
 Doamna secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul 
verbal al şedinţei anterioare.Nefiind procesul verbal este supus spre aprobare şi este 
aprobat cu unanimitate de voturi. 

Domnul preşedinte de şedinţă Ban Laurentiu prezintă ordinea de zi pe care o 
supune spre aprobare. 
 
               1.Proiect de hotărâre cu privire la modificarea şi completarea Contractului 
de asociere dintre Judeţul Olt şi celelalte unităţi-administrativ teritoriale  ale 
Judeţului Olt,având ca obiect realizarea proiectului de interes comun Sistem 
integrat de management al deşeurilor în judeţul Olt. 
 
                               Iniţiator: primar 
                               Raportează: Andronie Gabriela 
 
 
                 2.Discuţii,întrebări,interpelări. 
 După aprobare ,se trece la prezentarea materialelor întocmite . 
 Se fac înscrieri la cuvânt:dl.Săndulescu,lista rămânând deschisă. 
 Dl.Alexe:Am avut groapa de gunoi la Oporelu,dar am primit ordin s-o 
închidem. 
 Dl.Săndulescu:Discuţia a fost s-o închidem. 
 Dl.Alexe:A fost şi problema terenului,cei de la Oporelu susţineau că e al lor. 
 Dl.Săndulescu:Văd că nu stiţi să vă uitaţi nici pe hartă.Care aţi luat-o pe la 
Oporelu arată ca în Japonia după Tsunami. 
 Dl.Alexe:Locaţiile au fost stabilite pe tot judeţul. 
 Dl.Săndulescu:Externalizarea acestui serviciu este bine că se face pentru că 
nu mai revine primăriei acest serviciu de strângere a gunoaielor.Acest serviciu era 
ingrat pentru primărie pentru că nu suntem în stare să aducem problema gunoaielor 
la zi.Trebuie să discutăm cu oamenii în ce constă această activitate de strângere a 
gunoaielor şi că firma care se va ocupa de strângerea lor va presta acest serviciu aşa 



cum scrie în lege.Trebuie popularizată în fiecare sat această hotărâre ,ca oamenii să 
ducă gunoiul în locurile special amenajate.Problema este cu resturile vegetale  dacă 
se vor duce la aceste puncte sau nu.Bălegarul poţi să-l duci pe loc şi să-l 
împrăştii,dar mai sunt şi alte resturi care nu pot fi duse,ce facem cu acestea?Aceste 
tarife au un calcul laborios.Sunt de acord cu aceste modificări la contractul de 
asociere. 
 În afara ordinii de zi  vreau să vă semnalez ceva.Doamna Vîna,cand era 
fostul primar Stancanase făcea mare vâlvă când năvăleau ciobanii cu oile pe 
izlaz.Acum am oprit intenţionat şi l-am întrebat pe cioban cu cine a vorbit sau dacă 
are vreo aprobare să păşuneze ,dar mi-a spus ca ştie Mohamed al IV-lea,respectiv 
primarul.Sunt sute de oi şi noi venim cu contribuţii la izlaz.Domnule viceprimar, 
să-i puneţi în vedere să plece la Câineni de unde a venit şi să lase aceste pajişti 
pentru cetăţeni. 
 Dl.Alexe:Am înteles că sunt acolo şi oile lui Ciulei. 
 Dl.Săndulescu:Aceşti oameni care sunt angajaţi gardieni am înţeles că nu 
sunt plătiţi din luna octombrie,este adevarat?Ce are de gând ordonatorul de credite 
cu ei?Cum i-a angajat? 
 Dl.Alexe:Pe bază de cerere.A făcut o adresă la firma de pază şi a solicitat 
suplimentarea posturilor. 
 Dl.Săndulescu:Oamenii au cunoştinţă de fişa postului?E posibil să vii să 
lucrezi onorific?Eu lucrez în sector privat şi dacă nu primesc salariul în 30 de zile 
plec la altul.Ori le spuneţi la oameni să plece ,ori intraţi în legalitate. 
 Dl.Alexe:Mai grav este că sunt unii gardieni care  nu ştim unde prestează 
serviciul. 
 Dl.Nicolescu:Acolo aproape de locuinţa mea în sediul fostului CAP e un 
investitor care are o fermă de creştere a păsărilor.Tot gunoiul l-a împrăştiat pe arii 
întregi pe domeniul public,de nu se mai poate respira. 
 Dl.Săndulescu:Spre drum? 
 Dl.Nicolescu:Nu spre coastă,dar gunoiul acela degajă un miros imposibil. 
 Dl.Săndulescu:Ai auzit de Garda de mediu? 
 Dl.Nicolescu:Am zis să anunţ mai întâi consiliul local.Ce se întamplă acolo e 
de domeniul SF.Umblă câinii cu puii morţi în gură.Într-o zi cred că a cărat peste 
20.O parte din pui au fost îngropaţi la 10 cm ,aproape de grajd,unii au fost arşi. 
L-am contactat pe dr.veterinar,că am înţeles că ar fi implicat şi dânsul.A promis că 
se va rezolva problema,la fel a spus şi patronul.Aruncă cadavrele  în fostul bazin,de 
aici este afectată şi pânza de apă freatică.Vorbim de parcuri,de aer curat,de miliarde 
şi ce e la noi e ca la nimeni!Când era grajdul populat cu vite se cărau gunoiul şi 
urina cu roaba.În calitate de consilier local am zis să aduc la cunoştinţa consiliului 
local,după care dacă nu se vor lua măsuri voi face demersurile de rigoare pentru a 
nu pune în pericol sănătatea cetăţenilor.Dl.Popa a fost şi dumnealui să ia nişte pui. 



 Dl.Popa:N-am putut intra. 
 Dl.Nicolescu:Am vrut să-i prezint şi dânsului problema de acolo. 
 Dl.Popa:Consiliul local chiar dacă ia o hotărâre e tot degeaba.Doamna 
secretar ştie mai bine că există o lege care face referire la înfiinţarea unor asemenea 
locaţii că nu se pot face decât la cateva sute de metri de la ultima casă.Ai răbdat 
până acum, mai rabdă un pic că acum vine seria a doua de pui. 
 Dl.Săndulescu:Conducerea primăriei are obligaţia să facă o deplasare la faţa 
locului şi să pună în vedere ceea ce au de făcut şi dacă nu se vor conforma să 
înştiinţeze Garda de mediu. 
 Dl.Popa:Dr. veterinar are obligaţia profesională,dar acum  el e implicat în 
afacerea asta. 
 Dl.Săndulescu:Dacă i-ai luat obiectul de activitate cu prunele.... 
 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi este aprobat cu unanimitate de 
voturi. 
 Se declară închise lucrările şedintei. 
 

  
 
                 Preşedinte,                             Secretar, 

                     Laurentiu BAN             Gabriela ANDRONIE 
 


